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愿景：兴民族产业，创世界名牌

使命：让人们生活更美好

Vision: Flourishing  national industry, Creating the world famous brand

Mission: Better Amico, Better Life



管理有心

生产用心

品质尽心

交货放心

服务贴心

客户安心

   Thoughtful on Management

   Concentrate on Production

   Whole-heart on Quality

   Swift on Delivery

   Gracious on Service

   Easy on Customer

Management ideas

经 营 理 念

ABOUT�AMICO 公司简介

   “AMICO”是西班牙语的“朋友”意思，埃美柯致力于与所有的客户结成永

远的朋友。

    埃美柯公司是中国五金制品协会副理事长单位，中国五金制品协会卫浴分

会会长单位。主要生产阀门、水暖卫浴、淋浴房、水槽、管件及配件系列产品，

公司在国内外有2600多个销售网点，产品占有率一直名列前茅。

    公司先后获得了驰名商标、中国名牌，国家免检等荣誉，产品深得广大消

费者的青睐。

    埃美柯的产品不仅品种多，规格全，而且具有外型美、性能佳、品质优等

特点，是许多国内外著名的建筑选择产品。我们先后服务过中南海，人民大会

堂、钓鱼台国宾馆、外交部大楼、八一大楼以及北京鸟巢、水立方，上海金茂

大厦，迪拜帆船酒店等建筑。

    2011年，获得宁波市人民政府颁发的“宁波市市长质量奖”。是高新技术

企业,浙江省高新技术企业研究开发中心和企业技术中心。2017年荣获“浙江

制造”认证，建立了专业的博士后工作站。

    早在1994年就获得了ISO9000质量管理体系的认证，二十多年规范的质量

管理体系运行，保证了企业从原材料采购，产品设计，生产工艺，性能检测到

成品检验各个环节都处于严格的管理和控制之中。公司的每一位员工都对质

有着执着的追求。

    公司坚持国际化战略，积极引进和消化当今国际领先的技术和管理，把产

品设计放到发达国家，生产设备采用世界领先，生产工艺精益求精。以一流

的设计、设备、工艺、材料保证生产出一流的产品。

����������“Amico”�means�“friend”�in�Spanish,�and�we�are�committed�to�making�friends�with�all�customers

�forever.�
�������������As�is�known�among�the�top�suppliers�with�our�market�share�and�over�2,600�sales�outlets�in�
China,�AMICO�mainly�produces�valve,�plumbing,�sanitary-ware,�bathroom�cabinets,�stainless�steel

�sinks,�and�piping�&�fitting,�etc.,�AMICO�is�also�the�vice�president�of�China�National�Hardware�
Association�(CNHA),�and�the�vice�president�of�China Sanitary-ware�Association.�the�peer�enterprise.
������������The�company�has�won�the�honors�of�well�known�trademarks,�Chinese�famous�brand,�national

�inspection exemption�and�so�on,�AMICO�has�been�praised�and�highly�appreciated�by�discerning�
customers�for�many�years.�Amico’s�products�not�only�have�many�varieties�and�specifications,�but 

also�have�the�characteristics�of�beautiful appearance,�etc.�which�were�preferred�and�used�in�famous�
architectures�in�China�and�abroad,�for�example,�Zhong�Nanhai,�The�Great�Hall�of�People,�Diao�Yutai�
State�Guesthouse,�the�Building�for�Ministry�of�Foreign�Affairs,�Bayi�Building,�the�Bird's�Nest,�the�Water

Cubic,�Shanghai�Jin�Mao�Tower,�and�Burj�Al�Arab,�etc.����
������������In�2011,�the�Ningbo�Mayor�Quality�Award�was�granted�to�AMICO�by�Ningbo�Municipal�Government.�
In�2017,�AMICO�was�accredited�as�Zhejiang�Manufacturing�and�founded�professional�postdoctoral�
center.�Since�1994,�AMICO�has�obtained�the�ISO9000�Certification�for�Quality�Management�System.
After�over�20 years�of�strict�quality�system�implementation,�the�complete�corporate�procedures,�
ranging�from�material�procurement,�product�design,�manufacturing�process,�and�performance�test

and�product�inspection,�are fully�managed�and�controlled.�Every�employee�in�AMICO�sticks�to�the�
product�quality�in�earnest.����
������������AMICO�adheres�to�global�strategy,�actively�introduces�and�digests�the�leading�technology�
and�management�in�the�world,�puts�product�design�in�developed�countries,�adopts�world-leading�
production�equipment,�and�strives�for�excellence�in�production�technology.�AMICO�can�guarantee

the�first�class�products�with�our�perfect�designing�equipment,�production�technique,�and�material.�
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一流的生产设备The first class equipments

Right tools for the right job

    由于阀门、水暖行业生产过程中能耗低，排污少，资源利用

率高，产品整个使用生命周期中对环境无污染物排放，而且产品

的生命周期终结时资源可重复利用实现了零排放。公司早在2001

年就通过了ISO1400环境管理体系认证，主动地承担起环境保护

的社会责任，在企业发展的同时，不忘节能降耗、预防污染、清

洁生产。

    阀门、水暖行业的技术进步与发展符合国家节水节能保护环

境的产业结构政策的要求，具有可持续发展的优势。基于行业良

好的发展前景，整个行业也迎来了良好的发展机遇，系列产品销

售形势持续看好，根据企业创新和发展规划，公司在设备资源投

入逐年增加，在技术创新成为公司持续发展和经济增长的基础上，

根据国内行业的发展趋势，公司研制开发了节水型、环保型、智

能型新产品，使公司产品始终处于行业先进水平。2006年落成的

现代化埃美柯工业城，扩大了生产规摸，组成产业链，将埃美柯

“做好做强”有了发展的空间；公司每年投入大量技改资金，公

司的设备更新换代，生产方式脱胎换骨，加快了企业的转

型升级和结构的调整，提升企业的竞争力。

   “工欲善其事，必先利其器”，现代化的生产要求工业化和

信息化相融合，智能化的设备来保障，公司这些年来致力于从点

(单机)到线(多台)，由线到面（智能化无人车间）的技术改造，

初步形成了大规模智能化的生产框架。

    公司积极与中科院材料所、浙大、宁大、等高运院校开

展产学研合作，共同开发自动化装备，目前公司拥有机械手

210台(套)许多生产设备都有自我知识产权。先后从美国、

意大利、德国等国家引进关键设备，引进过程中我们坚持边

引进边消化边改进,使之更好地为我所用。

   Due to the lower energy consumption, less 

pollution, and more 

effective usage of resources, the products are eco-

friendly during its entire lifespan. Furthermore, the 

products can be recycled at the end of its lifetime, 

which will attain the goal of zero pollution emission. As 

early as the year of 2001, AMICO initiatively obtained 
the ISO 14001 environment and management system 
certification. Moreover, while profiting and expanding our 

enterprise, we have also taken the social responsibility 
of protecting the environment including energy saving，

environmental precaution and clean production.
        The technology development and progress of 
valve and faucet 
industry is in line with regulations of national industry 
structure policy requiring the energy & water preservation 

and environmental protection, which is sustainable. 

Based on the promising prospects in this field, AMICO 
embraces great development opportunities with constant 

        AMICO�actively�cooperates�with�the�Material�Institute�of�the�
Chinese�Academy�of�Sciences,�Zhejiang�University,�Ningbo�
University�and�other�university�of�higher�transportation�to�develop�
automation�equipment.�At�present,�AMICO�is�equipped�with�210�
sets�of�Manipulators�and�other�equipments�with�intellectual�property�
rights.�Meanwhile,�AMICO�brought�in�some�key�equipment�from�
USA,�Italy�and�Germany.�In�this�process,�not�only�did�we�bring�in,�but�
also�we�absorbed,�learned�and�improved�to�better�use.��

服务热线
400-808-8886



可靠的质量保证

    埃美柯公司从2001年起从欧美等地引进了先进的材料理化分析设备，购置了具有国际先进水平的阀门、水嘴、软管的

寿命、流量、冷热、拉伸和爆破试验机，金相分析仪，完整的机械物理先进检测设备和校验流水线58台，配备了26件标准

器。公司早在1994年就获得了ISO9000系列质量管理体系认证，在原材料采购、产品设计、零件加工、性能检测、产品包

装等各环节都制订了一整套严格的过程控制程序文件，2001年获得了ISO9001质量管理体系认证和ISO14001环境管理体系

认证，以后还相继获得了澳大利亚AS/NZS3688、AS/NZS3718、AS5830.1和欧盟CE产品质量认证，出厂产品质量合格率达

到100％，出口商检合格率为100％。2012年，宁波市出入境检验检疫局授牌和表彰本公司为首批“出口产品质量安全示范

企业”。

    2010年10月，埃美柯公司检测中心获得了中国合格评定国家认可委员会的实验室认可，这是对埃美柯集团公司检测实

力的肯定。

    2010年荣获全国卓越管理先进企业，2011年，获得宁波市人民政府颁发的“宁波市市长质量奖”。2011年被认定为

“浙江省级高新技术企业研究开发中心”和“省级企业技术中心”，2017年荣获浙江制造认证。

Reliable quality assurance

          Amico has imported advanced material physical and chemical analysis 

equipment from Europe and the United States since 2001. It has purchased 

internationally-esteemed testing machines used for valves, faucets, hoses, 

durability, fluidity, tempt, tension and burst, metallographic analyzers, 58 sets of 

complete mechanical & physical testing equipment or checking assembly line, and 

26 units of standard machines. 

          As early as the year of 1994, AMICO had acquired the ISO 9000 serial 
Certification for Quality Management System and strictly compiled the whole set 

of process control procedure documents in the process of material procurement, 

designing, manufacturing, performance testing, and packaging etc. In 2001, the 
Group not only obtained the ISO 9001 Certification for Quality Management 

System and the ISO 14001 Certification for Environmental Management System, 

but also acquired the Australian AS/NZS 3688, AS/NZS 3718, AS 5830.1, and 

EU's CE Quality Certification with 100% qualification ratio of ex-work products 

and 100% qualification ratio of export commodity inspection. In 2012, AMICO was 

acclaimed as the first batch of Demonstration Enterprise for Exports' Safety and 

Quality by Entry-exit Inspection & Quarantine Bureau of Ningbo City.

         In October 2010, AMICO's testing center was praised and accredited by 

China National Accreditation Service for Conformity Assessment, which is 

affirmation for AMICO's testing capability.
         In�2010,�AMICO�granted�National�Excellent�Management�Company.�In�2011,�
the�Ningbo�Mayor�Quality�Award�was�granted�to�AMICO�by�Ningbo�Municipal�
Government.
         In the same year, AMICO was accredited as the R&D Center of Provincial 

Hi-tech Enterprise and Technology Center of Provincial Enterprise. In 2017, 

AMICO obtained Zhejiang Manufacturing Certificate. 
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代表性⼯程

宁夏医科⼤学总医院

宁夏财政厅沙湖培训中⼼

宁夏银帝房地产宝湖天下

重庆达丰电脑⽣产基地
⼴西⼤学
南宁⽕车站
南宁国际⾦融中⼼

国家游泳馆(⽔⽴⽅)
National�Swimming�Hall

⼈民⼤会堂
The�Great�Hall�of�the�People

东⽅明珠
Oriental�Pearl�TV�Tower

浙江⼤学
Zhejiang�University

代表性⼯程 Representative��projects

天津国际机场

天津环球⾦融中⼼

空客A320飞机天津总装⼚

天津⼴媒⼤厦

天津远洋城

昆明上海东盟⼤厦

昆明长⽔机场

⼴州南站

天津梅江会展中⼼

天津中新⽣态城

沈阳皇冠假⽇酒店

重庆上海城

重庆JW万豪酒店

重庆瑞安天地

重庆环球⾦融中⼼

牡丹江国际会展中⼼

牡丹江夏夷国际⼤酒店

沈阳华润中⼼

深圳新机场

深圳⽕车北站

江苏省⼈民医院

苏州东⽅之门

襄阳华为云计算中⼼

西安地铁⼀号线
陕西省安全厅凤城花园
宝鸡开元商城

上海国际舞蹈中⼼

上海科技⼤学
上海渔⼈码头

上海浦东国际机场T1航站楼

重庆江北国际机场东航站区

北京⼤学⼈民医院
People's�Hospital

上海F1赛车场
Shanghai�F1�racing�ground

钓鱼台国宾馆
ghff�rsf�rtu�g�syhej�e

国家体育场（鸟巢）
National�Stadium

国家歌剧院
state�opera

中南海

Zhone�nan�hai

上海⾦融中⼼
Shanghai�financial�center

上海国际会议中⼼
Shanghai�International�Conference�Center

⼴州塔
Canton�Tower

⾸都机场
capital�airport
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